
Holmestrand Rotaryklubb 
 
Referat fra møte den 26. juni 2012. 
 
Møtet fant sted i Ødegårdbua klokka 20:00 med godt frammøte. 
 
President Tor åpnet møtet og ga ordet til Kaj Haagensen som hadde 3 minutt. 
Kaj har pendlet til Oslo i 17 år og han hadde en mening om heisen som planlegges som en del 
av den nye jernbanestasjonen.  
Han mente den heller burde være en rulletrapp og ligge mye lenger sør, ved enden av 
Bassengparken.  Her er det mer plass, og heisen blir ikke så høy. Rulletrapp er bedre fordi en 
opptatt heis rett før toget skal gå er en stressfaktor for den som kan være litt seint ute fra før, 
det vil si at ei rulletrapp kan ta rushtrafikk mye bedre enn en heis. 
 
Presidenten åpnet så Generalforsamlingen, seksjon B. 
Regnskapet ble lagt fram og behandlet. Revisor var til stede og bemerket et par punkter. For 
øvrig var det ingen merknader. 
Nå er det ingen protokoller for komiteene lenger, nå er referatene for hvert møte lagt ut på 
nettet.  Magne Aven foreslo at de som hadde vært komiteformenn gjennom året burde ha et 
kort resyme av komiteens virksomhet gjennom året. Dette fikk allmenn oppslutning. 
 
Så ble det foretatt opptak av 3 nye medlemmer.  Magne Aven introduserte Hans Anders Rygh 
og Knut Aven, Håkon Fæste introduserte Olav Grande.  Disse ble så tatt opp. (Tor hadde fått 
et fint opplegg for opptak fra Svelvik rotaryklubb.) 
Tor Tingbø takket så for seg som president.  Han fortalte at han hadde mottatt 600 nødvendige 
e-poster fra guvernør mv.  Unødige e-poster hadde han ikke tatt vare på. 
Formannskjedet ble så lagt på Jan-Arnes skuldre.  Han takket Tor for vel utført jobb som 
president.  Han orienterte også om at planer, organisasjonsoversikt med komiteer mv. ville bli 
sendt den enkelte som e-post. 
President Jan-Arne orienterte om omlegging av kontingenten. Nå vil kontingenten bli kr. 
1 400 pr halvår. Dette er en økning fra kr. 1 000, men den nye kontingenten ville nå inkludere 
utlodning av flaske vin blant de frammøtte på hvert møte. Dette fikk god respons. 
 
Det formelle møtet var slutt klokka 20:45. Da kom det pizza på bordene som ble nydt sammen 
med øl eller vin. Under møtet orienterte Johan Svele hvordan han hadde hatt det i Rotary 
siden han ble medlem av klubben i 1958.  
Møtet varte lenge. 
 
Håkon Fæste 
referent 
  


